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PROTOKÓŁ NR XXIX/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

 z dnia 09 marca 2017 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

09 marca 2017 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1240. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, prawomocność obrad na podstawie 

listy obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. Na sali obrad obecnych 

było 14 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15.  

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Sekretarz Miasta i Gminy         p. Edyta Staniszewska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

4. Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów          p. Jan Trzaskowski 

5. Przedstawiciele Młodzieżowej Rady Gminy w osobach: p. Wiktoria Pakuła 

                    p. Jakub Dworakowski 

6. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych                    p. Zdzisław Marian Misztal 

7. Mecenas Urzędu Miasta i Gminy          p. Tomasz Rychlicki 

8. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy w osobach:      p. Paulina Bis 

                                                                                       p. Dorota Gala 

                                                                                       p. Andrzej Przyborek 

9. Kapelmistrz Dziecięco – Młodzieżowej  

Orkiestry Dętej                                                               p. Czesław Plichta 

10. Przedstawiciel gazety ,,Jabłonka” 

11. Kierownik Posterunku Policji  

w Nowym Mieście nad Pilicą                                     asp. sztab. Janusz Bogdański 

12. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił zebranym 

proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 

3. Wystąpienie zaproszonych gości. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Seniorów za 2016 rok. 

6. Sprawozdanie z działalności Młodzieżowej Rady Gminy za 2016 rok. 
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7. Podsumowanie tegorocznych ferii zimowych. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres międzysesyjny. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2017 - 2022.  

c) przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

d) zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą 

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2016 do budżetu Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. 

e) projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego.  

f) przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zaproponował ogłoszenie przerwy w obradach po pkt.9. 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy sa uwagi lub 

propozycje do proponowanego porządku obrad. Nie zgłoszono.  

 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował, że 

protokóły z ostatnich sesji Rady tj. z dnia 07 lutego 2017 roku, oraz 27 lutego 2017 

roku były tradycyjnie wyłożone do wglądu w Biurze Rady i umieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są 

zastrzeżenia lub uwagi do protokółów z ostatnich sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółów. W 

głosowaniu za 14 radnych na stan obecnych na sali 14 radnych, przeciw – 0, 

wstrzymało się – 0. Protokóły z ostatnich sesji zostały przyjęte.  

 

PKT 3 

Pan Burmistrz, Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodnicząca Rady 

podziękowali Kapelmistrzowi Czesławowi Plichcie oraz Zastępcy Beacie Zagaj w 

imieniu swoim i obecnych za współpracę, prowadzenie orkiestry oraz za 

wspieranie inicjatyw artystycznych podejmowanych przez gminę. Pan kapelmistrz 

został nagrodzony oklaskami.  

Przewodniczący Rady w imieniu swoim, Pana Burmistrza, radnych złożył życzenia 

z okazji Dnia Sołtysa. Zachęcił do współpracy, życzył wytrwałości jak najmniej 

problemów i godnego reprezentowania swojej społeczności.  

Pan Burmistrz pogratulował sołtysom, za to że są przedstawicielami  swojej 

społeczności, że społeczność ich widziała jako osoby, które mogą ich 

reprezentować, że są osobami godnymi ich zaufania.  Podziękował za współpracę. I 
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tak jak Pan Przewodniczący powiedział, jest to trudna i odpowiedzialna praca. 

Przedstawiciele władz samorządowych wręczyli sołtysom i przewodniczącym rad 

osiedlowych upominki.   

Głos zabrał kierownik Posterunku Policji asp. sztab. Janusz Bogdański, który 

przekazał, że w ostatnim okresie czasu na terenie powiatu Grójeckiego miało 

miejsce zdarzenie o charakterze oszustwa ,,na wnuczka”. Kiedy to starsza osoba 

odbiera telefon od rzekomego znajomego wnuczka. Oszust informuje starszą 

osobę, aby udała się do banku w celu wypłaty pieniędzy. Jednak czujność 

pracownika banku udaremnia dokonanie przestępstwa. Oszuści wykorzystują 

ufność oraz dobre serce osób, które nie potrafią odmówić pomocy w trudnej 

sytuacji. Zaapelował, aby ostrzegać osoby starsze przed takimi zdarzeniami.  

Kierownik zaapelował o zabezpieczanie swojego mienia i posesji przed kradzieżą, 

głównie na terenie wiejskim. Następnie przekazał uwagi zgłoszone przez Pana 

Burmistrza dotyczące osiedla wojskowego, aby funkcjonariusze Policji 

szczególnym nadzorem objęli to miejsce ponieważ tam gromadzi się młodzież i 

chuligani. Tak jak Pan Burmistrz  sugeruje, będzie więcej patroli, ale należy 

zauważyć jeśli będzie zgłoszenie w inne miejsce to dotarcie funkcjonariuszy pieszo 

będzie trwało nieco dłużej.  Prosił o zgłaszanie zdarzeń pod nr 999 oraz korzystanie 

z mapy zagrożeń. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania. Nie zgłoszono.  

 

PKT 4 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że w okresie międzysesyjnym komisja odbyła wspólne 

posiedzenie w dniu 3 marca br.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności do 

niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

3. Sekretarz Miasta i Gminy                                          p. Edyta Staniszewska  

4. Przewodniczący Rady Miejskiej                               p. Tomasz Pietrucha 

5. Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych                    p. Marian Misztal 

6. Księgowa Zakładu Usług Komunalnych  p. Małgorzata Bzinkowska                                

7. Pracownik U M i G     p. Tomasz Bogacki 

p. Karolina Morawska 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 

Przystąpiono do głosowania proponowanego porządku posiedzenia. Przyjęto 

jednogłośnie proponowany porządek obrad. 

W PKT 1 Dyrektor Zakładu Usług Komunalnych p. Marian Misztal 

zakomunikował, że w dniu 20 stycznia br. Zakład Usług Komunalnych przedstawił 
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wniosek przedłużenie od dnia 1 kwietnia 2017 roku do 31 grudnia 2017 roku czasu 

obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. Wniosek przedłożono zgodnie z ustawą 

Prawo Wodne. Następnie Pan Dyrektor omówił projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym Mieście nad Pilicą z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2016 do budżetu Gminy 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Zakład Usług Komunalnych zwrócił się z prośbą o 

zwolnienie z wpłaty w kwocie 7 674,77zł. do budżetu Gminy nadwyżki środków 

obrotowych ustalonej na koniec okresu sprawozdawczego. Nadwyżka środków 

obrotowych przeznaczona zostanie na działalność statutową- wykonanie 

ogrodzenia i monitoringu na przepompowni wody przy ul. Pilicznej i ul. Góra oraz 

inwestycje związane z poprawą infrastruktury wodno-kanalizacyjnej. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała z projektem uchwały w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. Planowane dochody budżetu gminy na 

2017 rok zwiększa się o kwotę 46 208,00zł. Planowane wydatki budżetu gminy na 

2017 rok zwiększa się o kwotę 166 088,00zł. Ustala się dochody budżetu gminy na 

2017 rok w łącznej kwocie 29 179 577,00zł. Ustala się wydatki budżetu gminy na 

2017 rok w łącznej kwocie 31 326 457,00zł. Zmianie ulega załącznik ,,Plan 

wydatków majątkowych na 2017 rok”. Zmianie ulega załącznik ,,Plan wydatków 

na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego na 2017 rok”. 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 

2017 – 2022.  
 

Pan Burmistrz omówił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 

szkół podstawowych i gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad 

Pilicą, do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe.  

Grono nauczycieli obawiało się zwolnienia z pracy po wprowadzeniu Reformy 

Oświatowej. W związku z tym odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół gdzie 

ustalono obsadę nauczycieli. Na naszym terenie będą funkcjonowały trzy szkoły 

podstawowe. Pozostaje szkoła w Żdżarach, obecna szkoła podstawowa bez 

oddziałów przedszkolnych. Oddziały przedszkolne zostaną przeniesione do nowo 

powstałej szkoły podstawowej, która będzie utworzona w miejscu obecnego 

gimnazjum. Projekt uchwały przedstawiła pracownik U M i G p. Karolina 

Morawska.  

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Tomasz Bogacki omówił projekt uchwały w 

sprawie przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. W wykazie nieruchomości 

przedstawione są działki do sprzedaży budowlane, uzbrojone. W toku dyskusji na 

działce na której znajduje obecnie się przedszkole ,,ADUŚ” radni podjęli decyzję, 

aby w sprawie wypowiedział się radca prawny. Chodzi o przedłużenie umowy w 

obecnym kształcie. Propozycje rady to podniesienie czynszu i zobowiązanie 

wykonywania remontu budynku przez najemcę oraz propozycja zdjęcia działki z 

wykazu nieruchomości do sprzedaży.  
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W PKT 2 Radni wnioskowali o wykonanie remontu bieżących dróg. Wnioskowała 

o to Karolina Kącka, Iwona Lepa, Mirosław Bors oraz radny Kazimierz Tomczyk.  

Radny Kazimierz Tomczyk zgłosił problem nieścisłości w pobieraniu opłat 

targowych przez administratora targowiska miejskiego 

Radny Stanisław Dobrodziej zatroskany jest o dalsze funkcjonowanie  przychodni 

w Żdżarach. 

Radny Sebastian Stolarek zapytał o projekt przebudowy Pl. Armii Krajowej i 

wizualizacji tego projektu. Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświatowo –Społeczna p. Iwona Lepa 
poinformowała, że komisja w okresie międzysesyjnym obradowała dwukrotnie na 

wspólnym posiedzeniu o którym powiadomił przedmówca oraz w dniu 9 lutego br. 

Na którym komisja zapoznała się regulaminem  przyznawania stypendiów, które 

przedstawiały panie dyrektorki tj. dyrektor PSP w Nowym Mieście nad Pilicą p. 

Janina Wyszkowska, dyrektor PSP w Żdżarach p. Marzanna Olborska, dyrektor PG 

p. Teresa Musiałowska, dyrektor Liceum Ogólnokształcącego p. Jolanta Kosiacka. 

Komisja zapoznała się z projektami regulaminów do których wniesiono 

spostrzeżenia, poprawki. Regulaminy zostały przedłożone radcy prawnemu w celu 

ich zaopiniowania, który naniósł stosowne poprawki. Poprawki wynikają z ustawy 

o oświacie. W najbliższym czasie młodzież będzie miała wypłacone stypendia. 

Regulaminy miały być ponownie opracowane przez dyrektorów szkół, radę 

pedagogiczną. Stypendia przysługują dzieciom, które mają średnią ocen od 5,0 w 

szkołach podstawowych i gimnazjum, natomiast 4,9 dla uczniów Liceum 

Ogólnokształcącego. Na posiedzeniu Komisja omówiła organizację ferii 

zimowych, została zapoznana z harmonogramem. Nauczyciele pracowali podczas 

ferii jako wolontariat, którym należą się podziękowania.  

 

             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Gulina poinformował, 

że komisja w okresie miedzysesyjnym obradowała na wspólnym posiedzeniu 

komisji o który omówił przedmówca więc nie będzie powielał. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do przewodniczących komisji. Nie 

zgłoszono.  

 

PKT 5 

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów p. Jan Trzaskowski przedstawił 

sprawozdanie z działalności za 2016 rok. Zgodnie z Uchwałą o samorządzie 

terytorialnym z 2001 roku, gdzie znajduje się zapis o powołaniu rady młodzieży, 

ustawodawca dodał do powyższej uchwały art. 5a publikując go w uchwale z dnia 

30 listopada 2013 roku, który to artykuł umożliwił Radzie Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą powołanie Gminnej Rady Seniorów.  

Rada Miejska w Nowym Mieście nad Pilicą, Uchwałą Nr XIII/70/2015 postanowiła 

powołać Gminną Radę Seniorów i określić jej statut. W dniu 1.12.2015 r. zostało 
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zwołane posiedzenie Rady Seniorów w 15 osobowym składzie do której weszły 

następujące osoby: 

1. Jan Trzaskowski - Przewodniczący  

2. Zofia Dworakowska- Zastępca  

3. Zofia Sarnecka- Sekretarz  

4. Stanisława Wołczańska  

5. Grażyna Stępniewska  

6. Grażyna Plęs-Banach  

7. Alicja Stawiana  

8. Marian Bernacki  

9. Bożenna Opara Gwiazda  

10. Henryka Świerczyńska  

11. Teresa Kotaniec Celej  

12. Franciszek Kuśmirek  

13. Jolanta Gronowska 

14. Lech Staniszewski  

15. Kazimierz Wiśnik  

W ubiegłym roku zostały zwołane cztery posiedzenia rady na których 

zajmowaliśmy się szeroko pojętymi zagadnieniami związanymi z egzystencją 

seniorów. Najważniejsze zagadnienia dotyczące osób starszych które były 

dyskutowane na posiedzeniach rady to: sprawy związane ze służbą zdrowia, 

aktywizacja społeczna, pomoc społeczna osób starszych, pomoc społeczna ze 

strony organów jednostek samorządowych na rzecz seniorów, działalność 

oświatowa i kulturalna w środowisku ludzi starszych, zastanawialiśmy się także 

jak poprawić sprawność fizyczną osób starszych. Rada seniorów ma charakter 

konsultacyjny, doradczy, opiniodawczy, wielokrotnie sygnalizowaliśmy  

potrzebę uświadamiania osobom starszym, aby byli ostrożni wobec 

ewentualnych oszustw i wyłudzeń. W dniu 8.08.2016r. uczestniczyłem w 

spotkaniu w Mazowieckim Centrum Polityki Społecznej w Warszawie które 

było poświęcone współpracy Rad Seniorów na Mazowszu. Zostałem tam 

wybrany delegatem na II kadencję Ogólnopolskiego Parlamentu Seniorów. W 

spotkaniu uczestniczyło 25 Rad Seniorów z całego województwa 

mazowieckiego. W dniu 08 października uczestniczyłem w ogólnopolskim 

spotkaniu emerytów i rencistów, które było zorganizowane w gmachu Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej okazji obchodzonego Międzynarodowego Dnia 

Seniorów. Z tej samej okazji w dniu 5 października 2016r. po raz pierwszy 

obchodziliśmy Nowomiejski Dzień Seniora zorganizowany z inicjatywy 

Burmistrza Miasta i Gminy Mariusza Dziuby, Radnych Rady Miejskiej w 

Nowym Mieście nad Pilicą z Przewodniczącym Rady Miejskiej Tomaszem 

Pietruchą na czele. Program spotkania obejmował zwiedzanie Muzeum 

Błogosłowianego O. Honorata Koźmińskiego na terenie klasztoru oraz Muzeum 

Regionalne. Następnie wzięliśmy udział w części artystycznej przygotowaną 

przez nowomiejską scholę parafialną prowadzona przez ks. Sylwestra Bernata i 

s. Sylwię Wojtowicz – towarzyszył temu na stołach smaczny poczęstunek. W 
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dniu 5 listopada seniorzy członkowie rady wraz z seniorami ,,Rodzinka” 

uczestniczyli w wycieczce do Warszawy zwiedzając Trakt Królewski oraz 

zespół pałacowo – parkowy w Wilanowie.  

Jeżeli chodzi o przyszłość – mamy zaplanowanych wiele inicjatyw które 

pragnęlibyśmy zrealizować o to niektóre z nich: 

- wolontariat seniorów dla seniorów, zajęcia edukacyjne – wymiana 

doświadczeń z różnych dziedzin np. domowe profilaktyka zdrowotna- 

ziołolecznictwo, rekreacja zdrowia dobór odpowiednich ćwiczeń, propagowanie 

talentów u osób starszych wśród społeczności lokalnej.  

Następnie Przewodniczący Rady Seniorów poinformował, że na terenie naszej 

gminy zamieszkuje około 2000 emerytów i rencistów, którzy są w różnym stadium 

zdrowia. Zwrócił się do sołtysów z prośbą o przekazanie informacji czy na terenie 

sołectw znajdują się osoby, które w sposób samodzielny nie mogą dotrzeć do 

naszej przychodni na badania lekarskie. Osoby, które z przyczyn obiektywnych nie 

mają możliwości dojazdu i przebadania się.        

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania. Nie zgłoszono. Przewodniczący 

Rady podziękował w imieniu swoim, Pana Burmistrza, Radnych Rady Miejskiej  

wszystkim członkom Rady Seniorów za pracę, zaangażowanie.  

 

PKT 6 

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowej Rady Gminy Wiktoria Pakuła 

przedstawiła sprawozdanie z działalności za 2016 rok. 

W 2016 roku Młodzieżowa Rada Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła 2 

posiedzenia o tematyce zgodnej z planem pracy Młodzieżowej Rady Gminy. 

W skład Młodzieżowej Rady Gminy wchodzą Łukasz Wieczorek-Przewodniczący, 

Katarzyna Michalska-Wiceprzewodnicząca, Izabela Gulina-Sekretarz oraz 

członkowie Adam Radzimirski, Anna Pęzik, Dominika Michurska, Julia Maciak, 

Kacper Pietrucha, Marcelina Ziółkowska, Mateusz Lipiński, Michał Kowalczyk, 

Piotr Krawczyk, Piotr Lachmirowicz, Tomasz Malinowski, Zuzanna Sokołowska. 

Członkowie Młodzieżowej Rady Gminy zajmowali się następującymi sprawami: 

 - organizacją pracy i zajęć w okresie wakacji na obiektach sportowych, 

 - sprawami bieżącymi, z którymi spotykają się w swoich szkołach takimi     

   jak słaby internet oraz sprzęt komputerowy w Liceum Ogólnokształcącym, 

   udostępnienie łącznika pomiędzy Liceum a Gimnazjum, możliwością      

   korzystania z hali sportowej przy Gimnazjum na godzinie wychowania   

   fizycznego, gdyż nie zawsze jest zajęta przez uczniów tej szkoły. 

W związku z zakończeniem edukacji szkolnej oraz opuszczeniem z przyczyn 

osobistych przez sześciu  członków Młodzieżowej Rady Gminy dokonano 

ponownego uzupełnienia składu osobowego członków na podstawie Uchwały         

Nr XIII/159/ 2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 29 września 

2016 roku oraz Uchwały Nr XXIV/175/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 17 listopada 2016 roku. 

W dniu 01 grudnia 2016 roku odbyło się posiedzenie, na którym członkowie 

dokonali wyboru Wiceprzewodniczącego i Sekretarza Młodzieżowej Rady Gminy.  
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W skład Młodzieżowej Rady Gminy wchodzą Łukasz Wieczorek-Przewodniczący, 

Wiktoria Pakuła-Wiceprzewodnicząca, Mateusz Nowicki-Sekretarz oraz 

członkowie Zuzanna Sokołowska, Jakub Dworakowski, Julia Maciak, Dominika 

Michurska, Karolina Bińkowska, Zuzanna Pakuła, Kacper Pietrucha, Maciej Kraus, 

Mateusz Lipiński, Anna Pęzik, Adam Radzimirski, Marcelina Ziółkowska. 

Zapoznali się również z tematami:                                                                                      

 - z zakresu bezpieczeństwa na drogach,       

 - edukacji  młodych kierowców,         

 - udziału straży przy wypadkach i udzielaniu pierwszej pomocy. 

 - korzystania z obiektów sportowych. 

Pozostałe sprawy omawiane były w temacie sprawy różne. 

W trakcie posiedzenia podjęte były dwie uchwały: 

1. W sprawie korzystania z obiektu hali sportowo-widowiskowej. 

2. W sprawie wystąpienia do dyrekcji szkół Publicznego Gimnazjum im. Karola 

    Wojtyły przy ul. Ogrodowej 16 w Nowym Mieście nad Pilicą i Liceum  

    Ogólnokształcącego w Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. Ogrodowej 16 A o  

    zgodę na przechodzenie przez uczniów pomiędzy szkołami. 

Wszyscy członkowie Młodzieżowej Rady Gminy byli zaangażowani w jej pracę. 

Przewodniczący Rady odniósł się w kwestii powołania Młodzieżowej Rady Gminy. 

Na posiedzeniach na których uczestniczy również Wiceprzewodnicząca Rady, 

młodzież przekazuje problemy, które dotyczą bezpośrednio ich i problemy z 

którymi się spotykają w naszej gminie i w szkołach. Oczywiście wszystkich 

problemów nie da się rozwiązać, ale podejmujemy te tematy i chcemy razem z nimi 

w nich uczestniczyć. Podziękował za pracę i prosił o przekazanie pozdrowień od 

Rady Miejskiej.   

 

PKT 7 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Dorota Gala przedstawiła sprawozdanie 

podsumowania tegorocznych ferii zimowych.  

Wzorem dwóch poprzednich lat, również i w tym roku Burmistrz Miasta i Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą wraz z Radą Miejską, a zwłaszcza Komisją Oświatowo-

Społeczną podjęli inicjatywę organizacji ferii zimowych dla dzieci i młodzieży z 

terenu naszej gminy. 

Program organizacji ferii zimowych w 2017 roku został wypracowany wspólnie 

z przedstawicielami szkół i organizacji pozarządowych, Miejsko-Gminną 

Biblioteką Publiczną oraz w porozumieniu z Gminną Komisją Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

Wydatki poniesione w związku z organizacją ferii zimowych zostały sfinansowane 

z budżetu gminy Nowe Miasto nad Pilicą przeznaczonych na przeciwdziałanie 

alkoholizmowi i narkomani.  

W trakcie ferii zimowych, tj. w dniach od 13 do 17 lutego 2017 r. w szkołach na 

terenie naszej gminy odbywały się różnego rodzaju zajęcia. 
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W Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście nad Pilicą zorganizowano 

dla uczniów turniej tenisa stołowego, wejście do muzeum i biblioteki miejskiej 

„Ciekawe zakątki Nowego Miasta” oraz Dzień z Karaoke „Rozśpiewana Szkoła”; 

W Publicznej Szkole Podstawowej w Żdżarach zorganizowano dla dzieci bal 

karnawałowy i wiele konkursów, m.in. konkurs literacko-plastyczny pod hasłem 

„Bezpieczna woda zdrowia nam doda”; 

W Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą w swojej propozycji 

zaoferowano młodzieży halowy turniej piłki nożnej, podróż po regionach z 

polskimi tańcami ludowymi, podchody z książką – szyfry, zagadki, zadania, 

piosenka jest dobra na wszystko, dzień filmowy, turniej szachowy i warcabowy 

oraz zajęcia kreatywności i aktorstwa – teatr na wesoło; 

W Liceum Ogólnokształcącym w Nowym Mieście nad Pilicą zorganizowano 

siatkówkę dla licealistów oraz dodatkowe zajęcia z matematyki. 

Ponadto w ramach ferii zorganizowano 3 wyjazdy na basen do Rawy 

Mazowieckiej: 1 dla uczniów PSP Nowe Miasto, 1 dla uczniów PSP w Żdżarach, 1 

dla uczniów Publicznego Gimnazjum i skorzystało z nich 73 uczniów. Na 

lodowisko zorganizowano 3 wyjazdy: 1 dla uczniów LO, 1 dla uczniów 

Publicznego Gimnazjum, 1 dla uczniów PSP Nowe Miasto – skorzystało z nich 

łącznie 69 uczniów. Ponadto dla najmłodszych uczniów PSP w Żdżarach 

zorganizowano 1 wyjazd do Figloraju w Rawie Mazowieckiej – skorzystało z niego 

17 dzieci. 

Również w ramach tegorocznych ferii zimowych klub sportowy Ogniska TKKF 

„Pilica Nowe Miasto” zorganizował dwudniowy Turniej Piłki Halowej dla 

chłopców ze szkół podstawowych. 

Dzięki uprzejmości pana Huberta Wójcika w Fighthym&Fitness Center odbyły się 

zajęcia karate dla uczniów szkoły podstawowej, zajęcia z zumby dla uczniów 

gimnazjum i liceum, zajęcia siłowo – gimnastyczne Street Workout dla uczniów 

gimnazjum i liceum oraz MMA mieszane sporty walki dla uczniów gimnazjum i 

liceum. 

Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna przygotowała program na okres ferii, m. in. 

gry planszowe, zgadywanki, rebusy, projekcję bajek, inspiracje plastyczne – 

kolorowanki i malowanki, zajęcia z wykorzystaniem internetu oraz czytanie bajek. 

Na uwagę zasługują wszyscy nauczyciele, przedstawiciele TKKF „Pilica Nowe 

Miasto” oraz p. Hubert Wójcik, którzy organizowali i prowadzili zajęcia w formie 

wolontariatu. Jesteśmy wdzięczni za zaangażowanie i poświęcony czas dla naszych 

dzieci i młodzieży w trakcie ferii. Podziękowania kierujemy do dyrektorów szkół 

którzy czuwali nad wszystkimi zajęciami i wyjazdami jakie odbywały się w 

poszczególnych szkołach.  

 

Przewodniczący Rady podziękował za organizację dyrektorom szkół, pracownikom 

oraz stowarzyszeniom, które przyłączyły się do organizacji ferii dla dzieci i 

młodzieży. Niech to pozostanie formą i tradycją, że takie ferie  będą organizowane 

i będą w coraz to lepszym wydaniu.  
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PKT 8 

Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 07.02.2017r. do 09.03.2017r.  

- w dniu 08.02. wraz z Przewodniczącym Rady spotkanie z Podsekretarzem Stanu 

Ministerstwa Obrony Narodowej Bartłomiejem Grabskim oraz Marszałkiem Senatu 

RP Stanisławem Karczewskim. Spotkanie dotyczyło prac rozpoczętych na terenie 

naszej jednostki wojskowej, wynikiem rozmów był terminarz spotkań które będą 

się odbywały. Pan Grabski poinformował, że nie ma zagrożenia co do tempa prac 

jakie są założone na terenie jednostki. Należy rozpocząć od prac planistycznych, 

które są na ukończeniu. W najbliższym czasie rozpoczną prace brygady remontowo 

– budowlane.  

- w dniu 09.02. omówienie wniosków Lokalnej Grupy Działania  

z Wójtem Gminy Pniewy.  

- w tym dniu objazd gminy w ramach realizacji inwestycji funduszu sołeckiego 

(droga, pobocza w Żdżarach, oświetlenie w Wale), 

- spotkanie z przedstawicielami wspólnot w Jankowicach, w Bielinach, które 

dotyczyły budynku straży i budynku świetlicy wiejskiej. 

- udział w posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej.  

- spotkanie z wykonawcą kanalizacji deszczowej na ul. Tomaszowskiej. 

- w dniu 10.02. udział w Błoniu na konwencie wójtów, burmistrzów i prezydentów 

miast, które dotyczyło powiększenia metropolii Warszawskiej oraz dwu 

kadencyjności  samorządu terytorialnego. Spotkanie dotyczyło wspólnego 

stanowiska i przekazanie szczeblom wyższym. 

- w dniu 11.02. udział wraz z Przewodniczącym Rady na balu studniówkowym w 

Klwowie.  

- w dniu 13.02. odwiedzenie pierwszego w br. narodzonego dziecka z terenu naszej 

gminy.  

- w tym dniu w Urzędzie  Skarbowym składanie deklaracji o odzyskanie podatku 

VAT.  

- spotkanie w Radomiu z posłami Prawa i Sprawiedliwości dotyczące 

przedstawienia problemów związanych z wnioskami unijnymi, przepływu środków 

od Urzędu Marszałkowskiego, finansowanie zadań na drogach wojewódzkich, 

powiatowych.  

- w dniu 14.02. spotkanie z płk. Dariuszem Ryczkowskim dyrektorem 

departamentu infrastruktury MON, który jest odpowiedzialny za prace na terenie 

naszej jednostki. Pierwsze prace remontowo – budowlane się rozpoczęły. 

Omówiony został harmonogram prac w najbliższym okresie oraz możliwość 

podjęcia wspólnych decyzji w sprawie sieci wodno – kanalizacyjnych. 

- w dniu 16.02. spotkanie z dyrektorami szkół p. Janiną Wyszkowską, p. Teresą 

Musiałowską. Spotkanie dotyczyło przeanalizowania sieci placówek, które 

planowane jest po wprowadzeniu reformy oświatowej, arkuszy organizacyjnych 

oraz sieci obwodów.  

- w dniu 17.02. lustracja pomieszczeń budynku gimnazjum i ich zagospodarowanie.  
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- spotkanie z delegacją i prezydentem Tomaszowa Mazowieckiego w sprawie 

współpracy Lokalnej Grupy Działania. 

- w dniu 20.02. spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Klwowie w sprawie ocenie 

wniosków. Wniosek złożony do Lokalnej Grupy Działania w związku z 

zaplanowanymi pracami na terenie Domaniewic i wykorzystaniu turystycznie 

terenów nad Pilicą, został zakwalifikowany oraz najwyżej oceniony. Wniosek 

został przesłany do Urzędu Marszałkowskiego. 

- w dniu 21.02. spotkanie w Tarczynie wraz z wójtami okolicznych gmin oraz z 

Lokalnymi Grupami Działania nie tylko z naszego terenu, ale z terenu 

Warszawskiego, Warki, Białobrzeg. 

- w dniu 22.02. spotkanie z przedstawicielami sieci BIEDRONKA w sprawie 

możliwości realizacji wspólnych inwestycji na terenie naszej gminy. 

- spotkanie Lokalnej Grupy Działania dotyczące naboru na następne wnioski dla 

przedsiębiorców. 

- spotkanie z przedstawicielami firmy, która przygotowuje studium uwarunkowań 

zagospodarowania przestrzennego.  

- w dniu 23.02. spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia ,,Biegiem przez 

Polskę”. Impreza ,,Bieg przez Polskę” oraz „Nowe Miasto biega” odniosło sukces. 

Impreza ,,Nowe Miasto biega” oferta została poszerzona o bieg krasnala. Pan 

Burmistrz zaprosił  do udziału zainteresowanych. 

- w dniu 24.02. udział z Przewodniczącym Rady w Radzie Społecznej SPZOZ w 

Nowym Mieście nad Pilicą na którym była omawiana gospodarka finansowa za 

poprzedni rok m. in. spłata kredytów, rozliczenie projektów. Na spotkaniu zostały 

poruszone sprawy Przychodni Ośrodka Zdrowia w Żdżarach o której sygnalizowali 

mieszkańcy Żdżar. Problemem jest, że obecny lekarz na pewno będzie korzystał z 

dużej ilości dni wolnych od pracy – urlopu. Została skierowana prośba o 

rozwiązanie tego problemu albo przynajmniej przyjrzenie się sprawie, aby temu 

problemowi zaradzić.  

- w dniu 28.02. odbyły się w szkołach konkursy pożarnicze. Propagowanie 

profilaktyki wśród młodzieży jest bardzo ważne i po raz pierwszy w naszej gminie 

został zorganizowany konkurs pożarniczy.   

- w dniu 1.03. udział w uroczystym złożeniu kwiatów pod pomnikiem "Gloria 

Victis" w Grójcu z okazji Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych. W 

Nowym Mieście nad Pilicą pod pomnikiem Tadeusza Kościuszki zapaliła znicz 

Edyta Staniszewska Sekretarz Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

- spotkanie z konserwatorem zabytków dotyczące prac w parku nowomiejskim. 

- spotkanie w sprawie kanalizacji - ul. Tomaszowska. Termin realizacji zadania ok. 

20 kwietnia br. 

- w dniu 2.03. udział w nagraniu dla TV mazowieckiej.  

- spotkanie z gen. dyw. pil. Janem Śliwką z zastępcą Dowódcy Generalnego 

Rodzajów Sił Zbrojnych, na którym  omówiono postępy w zagospodarowaniu 

terenów po byłej jednostce wojskowej i opracowywaniu odpowiedniej 

dokumentacji. Obecnie remontowany jest pas startowy oraz droga kołowania.  
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- w dniu 3.03. spotkanie z projektantem w sprawie zagospodarowania Pl. Armii 

Krajowej. 

- w tym dniu w tut. Urzędzie odbyło się spotkanie z przedstawicielami kuratorium 

oświaty oraz wójtów, dyrektorów szkół, mieszkańców na temat wdrażania reformy 

oświaty.  

- w dniu 6.03. wraz z Przewodniczącym Rady spotkanie z nauczycielami w szkole 

podstawowej w sprawie wprowadzenia reformy oświaty. 

- w dniu 7.03. spotkanie z przedstawicielami firmy gazowej. Jeśli chodzi o miasto 

infrastruktura sieci gazowej jest rozprowadzona. Dokonano odbioru technicznego 

tej instalacji. W najbliższym czasie gaz popłynie do odbiorców. 

- spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie wykorzystania środków z rezerwy 

budżetowej. 

- udział w posiedzeniu Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej. 

- udział w zebraniu strażackim w Żdżarach.  

- udział Przewodniczącego Rady w zebraniu strażackim w Gostomii. 

- udział w spotkaniu wspólnoty mieszkaniowej ul. Ogrodowej i na osiedlu jednostki 

wojskowej bl. 28 i 30,  

- udział Przewodniczącego Rady na kolejnych zebraniach na osiedlu jednostki 

wojskowej.  

 

Pracownik Urzędu Miasta i Gminy p. Andrzej Przyborek przedstawił informacje 

odnośnie zadań, które objęte są w budżecie:   

- w dniu 20.02.2017 roku zlecono Firmie Handel Obwoźny Materiałów 

Budowlanych, Środki do Produkcji Rolnej i Usługi Transportowe Szczepan 

Noremberg, ul. Kolejowa 14, 26 – 420 Nowe Miasto dostarczanie żwiru na drogi 

gminne za cenę 17,22 zł tona brutto. W zapytaniu cenowym wpłynęły 3 oferty. 

Została wybrana najtańsza. 

 

- w dniu 07.03.2017 roku wyłoniono wykonawcę, który będzie wykonywał remont 

cząstkowy ulic i dróg o nawierzchni bitumicznej masą na gorąco oraz poprzez 

powierzchniowe utrwalenie emulsją i grysami tj. Firmę Wielobranżową „DE-SO” 

Stanisław Sowiński, Dębnowola 71, 05 – 660 Warka.  

za cenę: 

 remont cząstkowy masą na gorąco  - 79,95 zł brutto za 1 m2 

 remont cząstkowy emulsją i grysami  - 19,68 zł brutto za 1 m2 

W zapytaniu cenowym wpłynęły 3 oferty. Została wybrana najtańsza. 

 

- w dniu 07 marca 2017 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na przebudowę 

ulicy Malinowej, Morelowej i Orzechowej oraz budowę kanalizacji burzowej z 

elementami odwodnienia w ulicy Malinowej, Morelowej i Orzechowej w Nowym 

Mieście. 

Termin składania ofert do dnia 22.03.2017 roku do godziny 1000. 

Na pozostałe inwestycje drogowe ujęte w budżecie do realizacji na rok bieżący 

kompletowane są dokumenty do przetargu czyli kosztorysy inwestorskie, mapy do 
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zgłoszenia rozpoczęcia robót w Starostwie Powiatowym. Ogłoszenie przetargów 

koniec marca początek kwietnia. Wystąpiono z pismem do Starostwa Powiatowego 

w Grójcu i Powiatowego Zarządu Dróg o wykonanie robót cząstkowych naszych 

dróg i powiatowych.  

 

Sołtys wsi Wólka Ligęzowska p. Stefania Wąsik prosiła o naprawę ubytków na 

drodze.  

 

Następnie pracownik Urzędu Miasta i Gminy P. Paulina Bis przekazała, że 

nowelizacja ustawy o ochronie przyrody powiększyła katalog wyjątków (od 

obowiązku uzyskiwania zezwolenia na wycięcie drzew) w jakich nie trzeba ubiegać 

się o zezwolenie na wycięcie drzew. 

Osoby fizyczne, które na danej nieruchomości nie prowadzą działalności 

gospodarczej mogą wycinać drzewa bez żadnych pozwoleń. 

Obecnie zezwolenie nie jest wymagane na usunięcie drzew, których obwód pnia na 

wysokości 130 cm nie przekracza: 

a. 100 cm – w przypadku topoli, wierzb, kasztanowca, klonu jesionolistnego, 

klonu srebrzystego, robinii akacjowej oraz platanu klono listnego; 

b. 50 cm – w przypadku pozostałych gatunków drzew. 

Każda osoba (czyli też rolnik i przedsiębiorca), która posiada na swojej działce 

drzewa, które nie przekraczają tych obwodów nie wymaga uzyskania zezwolenia 

na ich wycięcie. 

Zezwolenie nie jest także wymagane w przypadku usuwania drzew lub krzewów w 

celu przywrócenia gruntów nie użytkowanych do użytkowania rolniczego. To 

zwolnienie tyczy się rolników. Rolnik, który chce wyciąć drzewa na terenie upraw 

rolnych, który był nie użytkowany rolniczo może je wycinać bez uzyskania 

zezwolenia bez względu na ich obwody. 

Po 1 stycznia nic się nie zmieniło w przypadku firm i osób prowadzących 

działalność gospodarczą. W ich wypadku trzeba uzyskać zezwolenie na wycięcie 

drzew, których obwód mierzony na wys. 130 cm przekracza 50 i 100 cm w 

przypadku konkretnych gatunków. 

Wyjątkiem są drzewa, które rosną na obszarach Natury 2000, które rosną w 

strefach konserwatorskich bądź są pomnikami przyrody. Na obszarach tych 

występują pewne ograniczenia, dlatego jeśli ktoś z Państwa chce wyciąć drzewa 

rosnące na takich terenach najlepiej skontaktować się z urzędem i dopytać czy 

potrzebne jest zezwolenie. 

Nowe przepisy nadal przewidują kary za nielegalną wycinkę drzew (krzewów), tj. 

bez zezwolenia. Wynosi ona dwukrotność opłaty. Opłatę za usunięcie drzewa 

ustala się mnożąc liczbę cm obwodu pnia mierzonego na wysokości 130 cm i 

stawkę opłaty, która wynosi 500 zł, zaś opłatę za usunięcie krzewu – mnożąc liczbę 

metrów kwadratowych powierzchni gruntu pokrytej usuwanymi krzewami i stawkę 

opłaty, która wynosi 200 zł.  
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Każdy przypadek jest inny (ze względu na status osoby, która występuje o 

zezwolenie, miejsce wycinki drzew, cel wycinki) dlatego każda sprawa jest 

rozpatrywana indywidualnie.  

Najbezpieczniej jest przyjść lub zadzwonić do urzędu i zapytać o swój przypadek 

niż później zapłacić karę. 

 

Przewodniczący Rady zapytał w sprawie wycinki drzew we wspólnotach 

mieszkaniowych i gruntowych. Pani Bis odpowiedziała, że wspólnoty tak jak 

pozostałe osoby jednostki, czyli osoby fizyczne, przedsiębiorcy, rolnicy nie 

składają wniosku o drzewa, których obwód nie przekracza 50 i 100 cm, natomiast 

składają wniosek na pozostałe.   

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów zapytał czy zgodnie z nowelizacja 

ustawy rolnik lub przedsiębiorca jest jednakowo traktowany. Pani Bis 

odpowiedziała, że zależy w jakim przypadku, ale  jeśli chodzi o obwody pnia, które 

nie przekraczają 50 i 100cm. jest jednakowo traktowany. Natomiast, jeżeli osoba 

fizyczna chce przywrócić pierwotny stan działki, która zarosła krzewami, 

drzewami to tylko może rolnik wycinać drzewa na gruncie ornym gdzie jest 

zarośnięta działka i chce przywrócić do stanu użytkowania rolniczego. 

   

Przewodnicząca osiedla nr 1 Helena Pardej zapytała kiedy będzie dokonywana 

obcinka drzew na terenie miasta.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że już jest dokonywana. Na terenie naszej gminy są 

mieszkańcy za i przeciw obcinaniu. Będą wykonane przycięcia koron drzew tuż 

pod liniami energetycznymi, wzdłuż ciągów komunikacyjnych.  

 

PKT 9 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- z dnia 06.02.2017r. sprawozdanie o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 

przez Urząd Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą za 2016 rok. 

- z dnia 08.02.2017r. stanowisko Nr 4/2017 Rady Powiatu w Otwocku w sprawie 

poselskiego projektu ustawy o ustroju miasta stołecznego Warszawy. 

- z dnia 20.02.2017r. od Starostwa Powiatowego w Grójcu zaproszenie o 

wytypowanie kandydata na członka Powiatowej Rady Rynku Pracy w Grójcu.  

- z dnia 28.02.2017r. pismo p. Jolanty Kucińskiej z prośbą o wyjaśnienie pomówień 

dotyczących swojej osoby. 

- z dnia 13.02.2017r. od Komendy Wojewódzkiej Policji prośba o przekazanie 

protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2015 rok.  

Przewodniczący Rady powiedział, że tak jak Pan Burmistrz wspomniał odbywają 

się spotkania wspólnot mieszkaniowych na osiedlu wojskowym. Mieszkańcy 

borykają się ze swoimi problemami i prosił przewodniczącego Osiedla Nr 3 p. 

Zbigniewa Loby o spotkanie robocze po zakończeniu spotkań we wspólnotach z 

przedstawicielami zarządów.  



 15 

Następnie Przewodniczący zaprosił panie w dniu dzisiejszym na koncert 

skrzypcowy w tut. Urzędzie.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. Po przewie 

wznowiono obrady.  

 

PKT 10a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.  

Skarbnik Miasta i gminy p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/200/2017  w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10b 

         Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2017-2022.  

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła uzasadnienie do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/201/2017  w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10c 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf opłat za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy są uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W 

głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0, uchwalono uchwałę Nr XXIX/202/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej -  p. Elżbieta Zaraś odczytała zebranym 

projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Usług Komunalnych w Nowym 

Mieście nad Pilicą z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2016 

do budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy sa uwagi lub pytania do projektu 

uchwały. Nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W 

głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIX/203/2017  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów, prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą, do nowego 

ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że w projekcie uchwały pojawiły się zmiany w zapisie 

dotyczące różnic w granicach obwodów publicznych szkół prowadzonych przez 

Gminę, które zostały przygotowane na podstawie arkuszy organizacyjnych. Zmiana 

wynika z wprowadzenia nowych ulic i dołączenia ich do granic obwodów szkół. 

Następnie Pan Burmistrz odczytał załączniki do w/w projektu uchwały.   

Radna Iwona Lepa prosiła o odczytanie nazwy szkół i granice obwodów. Pan 

Burmistrz odczytał.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/204/2017  w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10f 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał zebranym 

projekt uchwały w sprawie przeznaczenia nieruchomości do sprzedaży. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi lub pytania do projektu. Nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W głosowaniu za – 

14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, wstrzymało się – 0 

uchwalono uchwałę Nr XXIX/205/2017  w przedmiotowej sprawie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 11 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Sołtys wsi Żdżary p. Jan Dąbrowski zapytał czy w związku z sytuacją w 

Przychodni w Żdżarach obecny lekarz będzie korzystał z dużej ilości dni wolnych 

od pracy, mieszkańcy mogą wesprzeć działania Pan Burmistrza zbieraniem 

podpisów, aby pomóc w negocjacjach z dyrekcją szpitala. Następnie Pan sołtys 

zapytał czy w związku z przejściem pana doktora na emeryturę Przychodnia 

przestanie funkcjonować. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że każde działanie ze strony mieszkańców pomoże w 

tej sytuacji. Nie tylko Burmistrz powinien interesować się zaistniałą sytuacją, ale 



 17 

mieszkańcy. Jeśli chodzi o kolejne pytanie to najpierw pan doktor powinien przejść 

na emeryturę. Jeśli taką decyzję pan doktor podejmie i poinformuje dyrektora 

szpitala wówczas będą szukane inne rozwiązania. Sprawa Przychodni w Żdżarach 

była przedstawiana na spotkaniu Rady Społecznej SPZOZ Nowe Miasto. 

Wiceprzewodnicząca Rady dodała, że dyrekcja ma czas na podjęcie stosownych 

działań, ponieważ Pan doktor osiąga wiek emerytalny w przyszłym roku. Sytuacja 

jest bardzo trudna brakuje personelu aby przesunąć do innej placówki.  

Pan Burmistrz dodał, że kiedyś lekarzom były oferowane mieszkania na dzień 

dzisiejszy w Przychodni w Żdżarach nie ma wolnego lokalu mieszkalnego 

ponieważ są sprzedane.  

 

Radna Karolina Kącka wnioskowała, aby pracownik biura Agencji 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa pełnił dyżur raz w tygodniu dla 

mieszkańców tut. gminy. 

 

PKT 12 

Nie zgłoszono. 

 

 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

 

 

 

   

Protokółowała        Przewodniczył  

          

Marzena Białas                                  

 


